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No. 51495 
____ 

 
United States of America 

 

and 
 

Maldives 

Exchange of notes constituting an Agreement between the United States of America and the 
Republic of Maldives related to military and DOD civilian personnel of the United 
States who may be temporarily present in the Republic of Maldives in connection with 
tsunami disaster relief or other mutually agreed activities. Colombo, 31 December 2004 

Entry into force:  31 December 2004 by the exchange of the said notes, in accordance with their 
provisions  

Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  United States of America, 

25 November 2013 
 
 
 

États-Unis d'Amérique 
 

et 
 

Maldives 

Échange de notes constituant un accord entre les États-Unis d'Amérique et la République 
des Maldives relatif aux questions concernant le personnel militaire et civil du 
Département de la défense des États-Unis se trouvant temporairement sur le territoire 
de la République des Maldives dans le cadre d’opérations de secours à la suite du 
tsunami ou d'autres activités convenues d’un commun accord. Colombo, 31 décembre 
2004 

Entrée en vigueur :  31 décembre 2004 par l'échange desdites notes, conformément à leurs 
dispositions  

Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  États-Unis 

d'Amérique, 25 novembre 2013 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] * 
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